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Obec Sulín 

 

Z á p i s n i c a 

 

zo IV. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Sulíne, konaného dňa 5.7.2019 

 

 
Prítomní: 

Anna Hiľáková – starostka obce 

Bc. Emília Hricková 

Milan Matviak 

Ing. Rastislav Hriňák 

Neprítomní:  Bc. Martin Kurcin- ospravedlnený, Peter Hutník 

 

Zapisovateľka: Helena Malastová 

 

 

Program: 

1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice 

2. Kontrola uznesení z predchádzajúcich zasadnutí obecného zastupiteľstva 

3. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Sulín na II. polrok 2019 

4. Plnenie rozpočtu obce k 31.5.2019 

5. Úprava rozpočtu obce na rok 2019 rozpočtovým opatrením č. 3/2019, č. 4/2019 a č. 5/2019 

6. Použitie rezervného fondu 

7. Informácia o podaní žiadosti o vyplatenie dividend PVS a.s. Poprad 

8. Členstvo v Združení Euroregión Tatry 

9. Oznámenie o zatvorení predajne potravín Kataríny Kučovej, Sulín č. 43 

10. Oznámenie otváracích hodín prevádzky potravín Lucie Kučovej, Sulín č. 43 

11. Rôzne: a)Informácia o schválení žiadosti o poskytnutie finančných prostriedkov na 

základe výzvy predsedu PSK na nákup interiérového vybavenia kultúrneho domu 

a uzatvorenie darovacích zmlúv 

                   b) informácia o aktuálnom stave implementácie projektu EuroVelo 11 

                   c) informácia o schválení žiadosti z MF SR na rekonštrukciu kultúrneho domu 

v časti Veľký Sulín 

                    d) informácia o hasičskej súťaži o „Pohár starostky obce“ 

                    e) informácia o cezhraničnom stretnutí pri lávke 

12. Interpelácia poslancov – diskusia 

13. Záver 

 

  

K bodu 1. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice 

 

    Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila  Anna Hiľáková o 18.05 h. Prítomných 

privítala a prečítala program. Do návrhovej komisie navrhla Ing. Rastislava Hriňáka a Milana 

Matviaka. Za overovateľov zápisnice Bc. Emíliu Hrickovú a Milana Matviaka. 

Starostka doplnila bod č. 11 f) o informáciu o minifutbalovom turnaji na MVE  

Poslanci schválili návrh programu, návrhovú komisiu aj overovateľov zápisnice. 
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K bodu 2. Kontrola uznesení z predchádzajúcich zasadnutí 

  

     V kontrole uznesení bolo doporučené starostke obce informovať sa ohľadom odpredaja 

akcií PVS. Starostka sa telefonicky kontaktovala na PVS a momentálne ostáva nezmenená 

výška na odkúpenie akcií a to 4,- € za 1 akciu. Valné zhromaždenie, ktoré sa konalo tohto 

roku, výšku nemenilo ani neuskutočnilo žiadne zmeny ohľadom odkúpenia akcií. V prípade 

odpredaja akcií je potrebný výpis obecného zastupiteľstva. 

 

K bodu 3. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra Obce Sulín na II. polrok 2019 

 

     Plán kontrolnej činnosti bol zaslaný všetkým poslancom emailom. Poslanci schválili 

plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na II. polrok 2019 jednomyseľne. 

 

K bodu 4. Plnenie rozpočtu k 31.5.2019 

 

     Predložené plnenie rozpočtu bolo zaslané emailom všetkým poslancom. Prítomní poslanci 

ho zobrali na vedomie a nemali žiadne námietky.  

 

K bodu 5. Úprava rozpočtu na rok 2019 rozpočtovým opatrením č. 3/2019, č. 4/2019 

a 5/2019 

 

     Poslanci vzali na vedomie a upravili rozpočet rozpočtovým opatrením č. 3/2019 

o navýšenie príjmovej a výdavkovej časti o sumu 853,- € a upravili rozpočet rozpočtovým 

opatrením č. 4/2019, ktorým sa navýšil rozpočet príjmov a výdavkov o 970,- €. 

Poslanci schválili úpravu rozpočtu č. 5/2019, ktorým navýšili rozpočet príjmov a výdavkov 

o 19.500,- €. 

 

K bodu 6. Použitie rezervného fondu 
     

     Poslanci schválili použitie rezervného fondu na stavebné úpravy hasičskej zbrojnice vo výške 

1.500,- € a na rekonštrukciu kultúrneho domu č. 102 vo výške 2.500,-€. 

 

 

K bodu 7. Informácia o podaní žiadosti o vyplatenie dividend PVS a.s. Poprad 

 

     Na riadnom Valnom zhromaždení PVS, na ktorom sa zúčastnila aj starostka obce, bolo 

prijaté uznesenie o vyplatenie dividend pre akcionárov a to vo výške 0,07€ za 1 akciu, čo 

u nás predstavuje 1952 akcií x 0,07 =136,64 €. Naša obec požiadala už o vyplatenie dividend 

za rok 2018, ktorý pokryje poplatky účtu, na ktorom sú vedené akcie PVS a predstavujú 

výšku 150,- €.  Poslanci to vzali na vedomie. Ďalej starostka požiadala poslancov, aby sa 

vyjadrili k odpredaju našich akcií. Poslanci rozhodli o neschválení odpredaja akcií.  

 

K bodu 8. Členstvo v združení Euroregión Tatry 

 

     Keďže naša obec je členom rôznych združení, kde sú stanovené poplatky na kalendárny 

rok, starostka obce navrhla, aby členstvo v združení Euroregión Tatry bolo zrušené, keďže za 

celé obdobie nebolo z tohto združenia žiadna finančná ani iná pomoc. Starostka sa 

informovala a dostala emailom odpoveď, ktorú prečítala poslancom. Keďže aj poslanci 

nevideli prínos v tomto členstve, rozhodli o neschválení členstva a teda jeho ukončení 
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v združení Euroregión Tatry. A keďže poplatok je už na tento rok zaplatený a to vo výške 

37,10 €, tak ukončenie členstva bude k 31.12.2019.  

 

 

K bodu 9. Oznámenie o zatvorení predajne potravín Kataríny Kučovej, Sulín č. 43 

 

     Listom z 29.4.2019 nám živnostníčka Kataríny Kučová, ktorá viedla prevádzku Potravín 

v časti Malý Sulín č. 43, oznámila ukončenie tejto prevádzky k 29.4.2019. Poslanci to vzali na 

vedomie. 

 

K bodu 10. Oznámenie otváracích hodín prevádzky potravín Lucie Kučovej, Sulín č. 43 

 

     Zatvorenie predajne prevzala živnostníčka Lucia Kučová, ktorá prevádzku Potravín v časti 

Malý Sulín č. 43 obnovila a otvorila a oznámila nám otváracie hodiny. Poslanci to vzali na 

vedomie. 

 

K bodu 11. Rôzne 

 

    Starostka obce informovala poslancov o schválení Žiadosti o poskytnutie finančných 

prostriedkov na základe výzvy predsedu PSK na nákup interiérového vybavenia kultúrneho 

domu a to zo žiadanej výšky 5.000,- € schválených 2.500,- €. Keďže stoličky sme už zakúpili 

v množstve 200 ks, na ich úhradu potrebujeme necelých 4 tis. Eur. Roľnícke družstvo 

v Sulíne a občianske združenie OZ-SULÍN nám darovali po 500,- €. S týmito subjektmi boli 

uzatvorené darovacie zmluvy na nákup interiérového vybavenia v KD.  ZBU v Sulíne nám 

zatiaľ neposkytlo žiadne finančné prostriedky, aj keď sme ich žiadali a to z dôvodu 

nedostatku fin. prostriedkov.  

Poslanci to vzali na vedomie. 

   Starostka prečítala poslancom mail ohľadom aktuálneho stavu implementácie projektu Euro 

Velo 11, kde je uvedené, že dotácia, ktorá bola podaná na PSK, nebola schválená z dôvodu, 

že jednotlivé obce nemôžu žiadať dotáciu na vykrytie 5% projektu, pretože žiadateľom 

projektu je ĽRZ a tento musí byť aj žiadateľom o vykrytie 5% projektu. Taktiež ďalšie 

informácie zobrali poslanci na vedomie. 

   Informáciu o schválení dotácie z MF SR vo výške 12 tis. € na rekonštrukciu a modernizáciu 

kultúrneho domu podala starostka obce. Uviedla, že táto dotácia je kapitálový výdavok 

a zrealizovať je potrebné do konca roka 2021. Keďže nemáme ešte uzatvorenú žiadosť 7.4. na 

PPA, ktorá je zameraná na rekonštrukciu kultúrneho domu, starostka obce bola sa informovať 

u víťaza verejného obstarávania p. Slavomíra Kandráča, ako máme ďalej postupovať. P. 

Kandráč uistil starostku o tom, že táto žiadosť bude schválená, preto je potrebné 

s rekonštrukciou počkať. V prípade schválenia žiadosti z programu 7.4. príde fi SLOVDACH 

a urobí naraz rekonštrukciu hasičskej zbrojnice a kultúrneho domu. Poslanec Hriňák navrhuje, 

že pokiaľ má p. Kandráč veľa zákazok, ktoré nestíha robiť, či nie je možné urobiť 

subdodávkou hasičskú zbrojnicu, aby sa nevracali peniaze, ak to nebude schopný urobiť.  

Poslanec Matviak navrhuje, aby sa žiadalo každý rok na niečo iné a či je možné žiadať na 

jednu budovu každý rok niečo. Starostka odpovedala, že sa to dá, len je potrebné vybaviť 

dotáciu.  

Poslanci to vzali na vedomie. 

     Starostka ďalej informovala poslancov o konaní hasičskej súťaže o „Pohár starostky obce“, 

ktorá sa bude konať 11.8.2019, kde starostka má zabezpečiť sety – stoly a lavice a sulínku od 

p. Špesa. Diplomy a poháre zaplatí obec. Ostatné majú na starosti hasiči.  

Poslanci to vzali na vedomie. 
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     Dňa 25.8.2019 v spolupráci s OZ-SULÍN usporiadame minifutbalový turnaj na MVE za 

Baštou.  

Poslanci to vzali na vedomie. 

     Stretnutie na lávke sa uskutoční tento rok 1.9. a starostka požiadala poslancov, aby sa 

zúčastnili a pomohli pri tejto akcii. Bude potrebné navariť guľáš, ktorý zabezpečia ženy – 

Mária Imrichová, Naďa Hanišáková a Alžbeta Kurcinová spolu s OZ-SULÍN. Poslanec 

Hriňák zabezpečí bufet. Bude potrebné zabezpečiť tribúnu, WC, moderovať bude p. Karaš ,  

budú vystupovať asi 3 súbory, iné, než boli v minulom roku. Mäso na guľáš nám dodá 

poľovnícke združenia PZ-Sulínka. Poslanec Hriňák navrhuje sa stretnúť 18.8. a prejsť si 

úlohy, ktoré nám treba riešiť. Poslanci to vzali na vedomie a súhlasili so stretnutím na 18.8.  

 

 

K bodu 12. Diskusia 

 

     Starostka požiadala p. Matviaka, či by mohol zobrať v nedeľu večer  vzorky vody  zo 

záchytov prameňov v časti Malý Sulín, nakoľko pri poslednom rozbore PVPS, a.s. bola 

vzorka vody opäť zlá.  Poslanec Matviak povedal, že v jednom záchyte sa robia riasy a asi 

tento bude potrebné odstaviť alebo vyčistiť. Na záchyte v Mystkoch pri daždivom počasí je 

voda kalná. Napokon povedal, že vzorky vody neodoberie.  

    Starostka taktiež povedala, že bude potrebné vymaľovať vodojem, alebo dať polystyrén, 

aby vodojem neplesnivel. Poslanec Matviak povedal, že je to zbytočné, pretože vo vodojeme 

je stále vlhko a neodporúča maľovať.  

    Poslanec Hriňák navrhuje, aby si obyvatelia napojení na tento vodojem sami robili údržbu, 

tak ako je to aj pri iných vodojemoch.  

Starostka povedala, že tento je obecný, takže sa musí starať o údržbu obec, pretože hygiena 

každý rok kontroluje vodojem i jeho okolie.  

    Ďalej starostka povedala, že mosty na štátnych cestách je potrebné ponatierať, ale cestári 

nemajú na to čas, takže poskytnú nám iba farbu a natieranie si zabezpečíme sami.  

    Poslankyňa Hricková navrhuje zorganizovať brigádu. Návrh podporil aj poslanec Hriňák.  

   Poslanec Matviak kritizoval postup starostky pri zvolaní zasadnutia obecného 

zastupiteľstva. Povedal, že pri cerkvi mu povedala, že teraz to bude opačne, zastupiteľstvo 

bude vtedy, keď bude doma Kurcin.  Starostka sa ohradila, že nič také nepovedala. Poukázal 

taktiež na neporiadok pri Sulínke, poškodenej fasáde kultúrneho domu z dôvodu neodhŕňania 

snehu a nedodržiavanie pracovnej doby pracovníkmi vykonávajúcimi verejnoprospešné práce. 

Taktiež kritizoval  použitie finančných prostriedkov pri zvonici za predchádzajúce  volebné 

obdobie starostky.   

Starostka povedala, že bývalý starosta Romaňák mal možnosť  prezrieť  si použitie 

finančných prostriedkov.  

   Starostka povedala, že pozemok Sulínky nepatrí obci. Poslanci sú na to, aby pomáhali 

starostke a nie kritizovali. Neporiadok pri Sulínke zverejnil bývalý starosta na  facebook, kde 

boli rôzne komentáre. Starostka povedala, že ona sa k príspevkom na facebooku nebude 

vyjadrovať. Bývalý starosta podal na ňu trestné oznámenie a ju, a ostatných občanov 

vypočúvala  protikorupčná jednotka. Nepotvrdilo sa žiadne pochybenie zo strany starostky 

týkajúce sa darčekov pre starších, ktoré zakúpilo OZ-Sulín pri príležitosti Október - Mesiac 

úcty k starším.  

Na základe výmeny názorov mu starostka povedala, že keď sa mu nepáči, tak nech sa vzdá 

mandátu a príde druhý poslanec, ktorý si bude plniť povinnosti.   

Starostka povedala, že je málo nezamestnaných v obci a do budúcna to vyzerá tak, že v obci 

nebude mať kto robiť. Treba rozmýšľať, čo budeme ďalej robiť, keď nastane takáto situácia, 

pretože len kosenia je veľmi veľa.  
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   Poslanec Hriňák povedal, že aj pred 4 rokmi prišli policajti vypočúvať poslanca Hutníka za 

ohováranie starostky práve počas liturgie v nedeľu. Bolo to na podnet  starostky. 

Starostka povedala, že sťažnosť za ohováranie podala z toho dôvodu, že sa klamalo o nej, že 

prišiel poslanec Hutník o vodičský preukaz, ale že prídu policajti počas liturgie to ona 

nezariadila.  

Poslanec Hriňák rozoberal termíny zasadnutí obecného zastupiteľstva za uplynulé volebné 

obdobie a to, koľko bolo v plánovanom termíne a koľko bolo v zmenenom termíne.  Toto 

zasadnutie je v náhradnom termíne, nakoľko riadne, mimo schváleného termínu,  bolo 

zvolané na pondelok 1.7. a to iba 3 dní pred jeho konaním. Toto zasadnutie sa neuskutočnilo. 

Povedal, že on si potrebuje zabezpečiť voľno v práci a  termín počas pracovného týždňa mu 

nevyhovuje.  

Na záver poslanec Matviak obvinil starostku a povedal, že  financie  išli do bytu v Prešove. 

 

 

K bodu 5. Záver 

 

   Starostka sa poďakovala prítomným za účasť a zasadnutie ukončila  o 20.35 hod. 

 

 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: Bc. Emília Hricková                                               Anna Hiľáková 

                                       Milan Matviak                                                        starostka obce                                                                                              
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O b e c   S u l í n  

                     

                                                U z n e s e n i a  

                               zo IV. zasadnutia   Obecného zastupiteľstva v Sulíne,  

                                                  konaného dňa 5. júla 2019 

__________________________________________________________________________________ 

                                                            

                                                              Uznesenie č. 32 

 

       Obecné zastupiteľstvo na svojom  zasadnutí 

 

       A.  s ch v a ľ u j e     program   zasadnutia obecného zastupiteľstva takto:    

        

1.  Otvorenie, voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice 

2. Kontrola uznesení z predchádzajúcich zasadnutí obecného zastupiteľstva 

3. Plán kontrolnej činnosti  hlavného kontrolóra Obce  Sulín na II. polrok 2019 

4. Plnenie rozpočtu obce k 31. 5. 2019 

5. Úprava rozpočtu obce na rok 2019, rozpočtovým opatrením č. 3/2019, č. 4/2019 a č. 5/2019 

6.    Použitie rezervného fondu 

7. Informácia o podaní žiadosti o vyplatenie dividend PVS, a.s., Poprad 

8. Členstvo v Združení Euroregión Tatry 

9. Oznámenie o zatvorení predajne potravín Katarína Kučová 

10. Oznámenie otváracích hodín prevádzky potravín  Lucia Kučová, Sulín 43 

  11.   Rôzne: a) Informácia o schválení žiadosti o poskytnutie finančných prostriedkov na základe  

                        výzvy  predsedu PSK na nákup interiérového vybavenia kultúrneho domu a  

                         uzatvorenie darovacích zmlúv 

                    b) Informácia o aktuálnom stave implementácie projektu EuroVelo 11. 

                    c)   Informácia o schválené žiadosti z MF SR na rekonštrukciu kultúrneho domu  

                          v časti  Veľký Sulín 

             d) Informácia o hasičskej súťaži o „Pohár starostky obce“  

             e) Informácia o cezhraničnom stretnutí pri lávke  

             f) Informácia o minifutbalovom turnaji na MVE            
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12.  Interpelácia poslancov - diskusia 

13. Záver 

 

               B.   v o l í  Ing. Rastislava Hriňáka a Milana Matviaka  do návrhovej komisie 

              C.   u r č u j e   Bc. Emíliu Hrickovú a Milana Matviaka .za overovateľov zápisnice 

                 Hlasovanie: 

     Za:             3                                                     Proti :         0              Zdržali sa:  0 

 

                  

Uznesenie č. 33 

Kontrola uznesení z predchádzajúcich zasadnutí OZ 

     

       Obecné zastupiteľstvo v Sulíne  

a) konštatuje, že 

-  k uzneseniu č. 28 – Návrh na predaj akcií Podtatranskej vodárenskej spoločnosti, a.s., starostka 

požiadala o podrobnejšie informácie telefonicky. V prípade predaja je potrebný výpis obecného 

zastupiteľstva,  

- k uzneseniu č. 31 bod B – žiadosť o poskytnutie dotácie z prostriedkov PSK na základe VZN PSK č. 

57/2017 na nákup stoličiek nám nebola schválená, ale obec požiadala o dotáciu predsedu PSK,  

- k uzneseniu č. 31 bod C – žiadosť o spolufinancovanie PSK na projekt EUROVELO vo výške 5% -

tnej spoluúčasti na projekte nám nebola schválená. Žiadosť malo podať ĽRZ.  

     

       Hlasovanie: 

        Za :              3                                                      Proti :            0              Zdržali sa:    0 

 

 

Uznesenie č. 34 

Plán kontrolnej činnosti  hlavného kontrolóra Obce  Sulín na II. polrok 2019 

 

Obecné zastupiteľstvo v Sulíne  

A. s ch v a ľ u j e 

Plán kontrolnej činnosti  hlavného kontrolóra Obce  Sulín na II. polrok 2019.  

        

       Hlasovanie: 

        Za:           3                                                      Proti :         0                 Zdržali sa:    0 
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                                                                   Uznesenie č. 35 

                                                      Plnenie rozpočtu k 31. 5 .2019  

 

Obecné zastupiteľstvo v Sulíne 

b e r i e  n a   v e d o m i e   

Plnenie rozpočtu obce k 31. 5.2019 a to:  

 Rozpočet Úprava Skutočnosť 

Bežné príjmy 95.497,00 105.354,00 47.104,14 

Kapitálové príjmy 29.898,00 29.898,00 29.897,70 

Finančné operácie 0,00 0,00 0,00 

Príjmy spolu: 125.395,00 135.252,00 77.001,84 

 

 Rozpočet Úprava Skutočnosť 

Bežné výdavky 93.997,00 103.854,00 45.569,72 

Kapitálové výdavky 31.398,00 31.398,00 0,00 

Finančné operácie 0,00 0,00 0,00 

Výdavky spolu: 125.395,00 135.252,00 45.569,72 

             

Výsledok rozpočtového hospodárenia: schodok  vo výške  1.636,66 €  (3.171,08 € nevyčerpaná 

dotácia na vojnové hroby, REGOB, register adries, DHZ a 29.897.70 € na HZ). 

 

Hlasovanie: 

        Za:          3                                                       Proti :        0                   Zdržali sa:   0 

 

                                                                   Uznesenie č. 36 

                       Úprava rozpočtu na rok 2019 rozpočtovým opatrením č. 3/2019, č. 4/2019 a č. 5/2019 

 _________________________________________________________________________________ 

  

 Obecné zastupiteľstvo v Sulíne 

A. berie na vedomie  
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a)  úpravu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 3/2019, ktorým sa navyšuje rozpočet v príjmovej   

 i výdavkovej časti  o 853.- €.   

b) úpravu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 4/2019, ktorým sa navyšuje rozpočet príjmov 

a výdavkov o 970.- € 

 

B. s ch v a ľ u j e  

a) úpravu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 5/2019, ktorým sa navyšuje rozpočet príjmov 

a výdavkov o 19.500.- € 

          Vykonaním týchto rozpočtových opatrení sa menia záväzné ukazovatele rozpočtu: 

 

Príjmy celkove :                  154.752,00 €   
           
v tom: bežné príjmy :                  108.854.- €              

       kapitálové príjmy :            12.000.- €                            

       finančné operácie :             33.898.- €                            

 

Výdavky celkove :               154.752,00 € 
 
 v tom :   bežné výdavky:             108.054.- €   

          kapitálové výdavky :       46.698.- € 

          finančné operácie :                0.- € 

 

Hlasovanie: 
        Za:                3                                                 Proti :       0                  Zdržali sa:   0  

 

                                                                   Uznesenie č. 37 

                                                             Použitie rezervného fondu  

 

Obecné zastupiteľstvo v Sulíne 

s ch v a ľ u j e  

Použitie rezervného fondu na stavebné úpravy hasičskej zbrojnice vo výške 1.500.- € a na 

rekonštrukciu domu kultúry č. 102 vo výške 2.500.- €. 

Hlasovanie: 
        Za:          3                                        Proti :          0                 Zdržali sa:   0 
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                                                                   Uznesenie č. 38 

                 Informácia o podaní žiadosti o vyplatenie dividend PVS, a.s., Poprad  

 

Obecné zastupiteľstvo v Sulíne 

A.  berie na vedomie 

Informáciu o podaní žiadosti na vyplatenie podielu zo zisku  PVS, a.s., Poprad za rok 2018 vo 

výške 0,07 € za jednu akciu, t.j. 136,64 € za  1952 akcií obce  

B. n e s ch v a ľ u j e  

    Predaj akcií PVS, a.s. vo výške 4.- € / akciu  

 Hlasovanie: 

        Za:            3                                                     Proti :     0                      Zdržali sa:   0 

 

Uznesenie č. 39 

Členstvo v Združení Euroregión Tatry 

 

Obecné zastupiteľstvo v Sulíne 

 

a)  s ch v a ľ u j e 

ukončenie členstva v Združení Euroregión Tatry k 31.12.2019. 

 

Hlasovanie: 
        Za:            3                                                   Proti :       0                  Zdržali sa:    0 

 

 

Uznesenie č. 40 

Oznámenie o zatvorení predajne potravín Katarína Kučová 

 

Obecné zastupiteľstvo v Sulíne  

 

Berie na vedomie 

Ukončenie živnostenského oprávnenia a zatvorenie prevádzky Katarína Kučová, Potraviny Sulín č. 43 

k 29.4.2019.  

Hlasovanie: 
        Za:         3                                                     Proti :           0              Zdržali sa:   0 
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                                                                    Uznesenie č. 41 

Oznámenie  otváracích hodín prevádzky potravín Lucia Kučová, Sulín 43 

 

Obecné zastupiteľstvo v Sulíne  

 

A) berie na vedomie 

Otvorenie prevádzky potravín Lucia Kučová, Sulín 43, 

 

B) berie na vedomie 

Otváracie hodiny pondelok – piatok od 7,00 hod. do 15,00 hod a v sobotu od 9,00 hod do 12,00 hod.  

 

Hlasovanie: 
        Za:          3                                                    Proti :           0              Zdržali sa:   0 

 

  

 

                                                                    Uznesenie č. 42 

                                                                         Rôzne 

 

a) Informácia o schválení žiadosti o poskytnutie finančných prostriedkov na základe výzvy 

    predsedu PSK na nákup interiérového vybavenia kultúrneho domu a  uzatvorenie darovacích  

    zmlúv 

b) Informácia o aktuálnom stave implementácie projektu EuroVelo 11. 

c)   Informácia o schválené žiadosti z MF SR na rekonštrukciu kultúrneho domu v časti  Veľký  

     Sulín 

d) Informácia o hasičskej súťaži o „Pohár starostky obce“  

e) Informácia o cezhraničnom stretnutí pri lávke  

f) Informácia o minifutbalovom turnaji na MVE 

 

Obecné zastupiteľstvo v Sulíne  

 

berie na vedomie   

a) Informáciu o schválení žiadosti o poskytnutie finančných prostriedkov na základe výzvy  predsedu 

PSK na nákup interiérového vybavenia kultúrneho domu vo výške 2. 500.- € a  uzatvorenie darovacích  

zmlúv s Roľníckym družstvom „Prameň“ Sulín vo výške 500.- € a Občianskym združením OZ-Sulín 

vo výške 500.- € na nákup stoličiek do kultúrneho domu. 
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b) Informáciu o aktuálnom stave implementácie projektu EuroVelo 11. 

 

c) Informáciu o schválení žiadosti z MF SR na rekonštrukciu kultúrneho domu v časti Veľký Sulín vo 

výške 12.000.- €. 

 

d) Informáciu o konaní hasičskej  súťaže o „Pohár starostky obce Sulín“, ktorá sa bude konať 

11.augusta 2019 

 

e) Informáciu o cezhraničnom stretnutí pri lávke dňa 1.9.2019. 

f) Informáciu o minifutbalovom turnaji na MVE dňa 25.8.2019 

 

                                                              

 Hlasovanie: 

        Za:            3                                                      Proti :      0                Zdržali sa:    0 

 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice:  Bc. Emília Hricková                                                        Anna Hiľáková 

                                       Milan Matviak                                                                   starostka obce 

 

                   

                                                                                             

Zapisovateľka:    Helena Malastová              


